
 
 

ZAPISNIK 
 
 

10.seje UO LD Čaven, ki je potekala v ponedeljek, 25.9.2023, ob 19 uri  v lovski koči v Gojačah z 
naslednjim 
 
DNEVNIM REOM: 
 

1. Pregled zapisnika zadnje seje, 
2. Poročilo gospodarja (delo, odstrel, ….), 
3. Investicijska dela v lovski koči in bivaku 
4. Priprave na Miličev memorial in jesenski posvet 
5. Pregled prispele pošte in tekoče zadeve. 

 
Prisotni: Batagelj Silvo, Česnik Marko, Pišot Hinko, Jože Velikonja, Puhar Marjan-namestnik 

revir., Rebek Jožko, Darjo Vodopivec in Zdravko Doplihar 
 
Odsotni:, Rojc Franc, Minkuž Rok , Stojan Slejko in Slejko Robert 
 

Ad1 
Pregledan je bil zapisnik 9. seje, kjer je bilo ugotovljeno, da je večina sklepov realiziranih, 
nekateri pa so v zaključni fazi.  
Sklep UO št. 10/1-2023: zapisnik soglasno potrjen 
 

Ad2 
Gospodar poroča, da je delo v lovišču v 95% realizirano. Največji zalogaj je bila temeljita obnova 
bivaka na Črni peči in postavitve dveh prež na Zaloškem.. Na Škrovcah je potrebno izvesti še 
mulčenje. Doplihar poroča o poteku izdelave prež v njihovi skupini. Tako delo kot material je 
brezplačen. Prosi le če bi lahko povrnili del stroškov, ki so nastali za prevoz dveh prež iz 
Sodražice v Zalošče, ki ga je poravnal sam. Gospodar še naproša, da vodje skupin na naslednjo 
sejo UO s seboj prinesejo poimenski seznam članov z opravljenimi urami. Po razpravi je bil 
sprejet Sklep UO št. 10/2-2023: Dopliharju se za prevoz prež povrne del stroškov v višini 150€. 
Gospodar v nadaljevanju poroča še o poteku odstrela. Najslabši je pri srnjadi, kjer dosegamo le 
33% odstrel. Za odstrel ostajajo tudi še srnjaki. Zabeležen je povez enega šakala 11.8.2023. Prav 
tako poudari, da smo že v lanskem letu pri izvrševanju plana odstrela imeli težave pri srnjadi in 
gamsu, tako da plan ni bil dosežen. Tudi letos imamo težave pri odstrelu gamsa. Medtem ko 
jelenjadi v lovišču, ni trenutno ni opaziti. Odstrel divjega prašiča poteka nemoteno v okviru plana. 
Po razpravi je bil sprejet Sklep UO št. 10/3-2023: Gospodar o težavah z odstrelom obvesti lovsko 
inšpekcijo. Lovce se na jesenskem posvetu seznani s problemom odstrela in jih angažira k 
povečanju odstrela srnjadi in gamsa. 
 

Ad3 
Starešina poroča investicijskih delih v lovski koči in bivaku na Črni peči. Tu je potrebno nabaviti 
še štedilnik. Sklep UO št. 10/3-2023: Prisotni se seznanijo z investicijskimi deli v bivaku in 
lovskem domu. 
 

Ad4 



 
 
Predsednik poroča, da so vabila za jesenski posvet že bila razposlana. Predlaga, da se na 
jesenskem posvetu članom v potrditev predlaga, da prehrana na skupinskih in skupnih lovih v 
nedeljah ostane v taki obliki in obsegu, kot je potekala v lanskem letu.  Za Miličev memorial so 
bile nabavljene tarče in strelivo. Na strelišču so bila izvedena dela na vhodnih vratih bunkerja in 
okvirju. 
 

Ad5 
- Jesenski posvet in Miličev memorial bo potekal 30 septembra. 
- Silvo Batagelj poroča, da je bila škoda po medvedu na območju Podstrela in  na Vrtovinski 

planini prijavljena ZGS. 

 
Seja je bila zaključena ob  20 uri in 15minut  
 
 
 
Zapisnikar        Silvo Batagelj 
Jože Velikonja       starešina LD 


